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Kære Anne‐Marie 
 
Lokaludvalget drøfter din henvendelse på deres møde i oktober. Jeg vender tilbage med deres svar derefter. 
 
Med venlig hilsen  

Julie W olfsberg Oscilow ski 
Udvalgssekretær 
Sekretar iatet  for Vanløse Lokaludvalg 
_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Økonom iforvaltningen  

Frode Jakobsens Plads 4  
2720 Vanløse  

Mobil 6037 9460 
Em ail jwo@okf.kk.dk  

EAN 5798009800275 

 
Fra: Anne-Marie Marlow [mailto:jaklow@yahoo.dk]   
Sendt: 13. september 2016 19:23 
Til: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg 
Emne: Ændring af busruter Ålekistevej 
 
Hej  
 
Jeg læser i Vanløsebladet  at  man ønsker at  ændre buslinier på Ålekistevej . 
 
Jeg har en kæmpe bøn:  
 
I nfo:  
 
Jeg er ældre og ikke godt  gående, og bor på Ålekistevej  næsten helt  nede ved Slotsherrensvej . 
 
I  hverdagst imerne kører linie 12 2 gange i t imen, og linie 22 3 gange i t imen, og de kører selvfølgelig 
med 4 m inut ters mellemrum. Ved 23-24 t iden går der kun busser 1 gang i t imen, og på helligdage 
endnu t idligere. 
 
 
Jeg føler m ig tem m elig isoleret , da jeg ikke kan gå (uden af få sm erter)  helt  ned t il Jyllingevej , hvor 
der er r igt ig mange busser at  vælge i mellem . 
 
Hvis I  alligevel ønsker at  ændre linie 31, kan den så ikke forlænges så den kommer t il at  køre ned t il 
Slotsherrensvej , det  ville hjælpe en hel del, da der ikke ligger forretninger i den ende af Ålekistevej  
som det  er muligt  for ældre at  gå t il.  
 
Om aftenen hvis jeg har været  på besøg, har jeg ofte taget  en taxa fra Jyllingevej , da der som 
t idligere nævnt  er langt  i mellem  busserne. 
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Venlig hilsen  
Anne-Marie Marlow  
t lf.  23727244 


